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         Borne 11-03-2025 

 

Voorzitter, 

De fractie van het CDA heeft vele schriftelijke en mondelinge vragen gesteld, 
zowel voor als tijdens èn na de Beeldvormende Commissievergadering van 
afgelopen week over het voorliggende raadsvoorstel. Meerdere vragen gingen 
over meer of mindere details van de bijlagen. Andere fracties hebben dat ook 
gedaan. Maar desondanks hebben wij als CDA fractie geen duidelijk beeld 
gekregen van datgene wat voorligt als raadsvoorstel. Dat geldt volgens ons 
voor meerdere fracties en misschien wel voor alle fracties, maar of dat zo is, 
dat horen we graag van onze collegae-commissieleden.  

Onze inwoners die deze discussie gevolgd hebben zullen er wel helemaal niets 
van begrepen hebben terwijl het wel over hun fysieke leefomgeving gaat, 
inclusief de kwaliteit daarvan.  

Voorzitter, het is vanavond aan ons als commissie om wel te zorgen voor 
duidelijkheid, dat het duidelijk wordt wat het betekent als we ja zeggen tegen 
het voorliggende raadsvoorstel.  

Afgaande op de eerder genoemde Beeldvormende Commissievergadering lijkt 
dat een hele klus, maar dat valt volgens de fractie van het CDA wel mee. 

We hebben al eerder opgemerkt dat we het vreemd vonden dat bijlagen als ter 
kennisname stukken aan het raadsvoorstel worden toegevoegd. Deze 
koppeling heeft volgens ons voor veel verwarring gezorgd. Het ligt dan ook erg 
voor de hand om aan het college voor te stellen om de Contourennota zonder 
bijlagen aan de raad aan te bieden. De bijlagen kunnen dan daarna, maar 
voorafgaand aan de omgevingsvisie, afzonderlijk met een eigen raadsvoorstel 
aan de raad worden voorgelegd.  
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Voorzitter, over de Contourennota zelf kunnen we relatief kort zijn. Veel is 
gebaseerd op hoofd ambities uit eerdere trajecten en op nog vast te stellen 
ambities en opgaven. De in de Contourennota opgenomen ambities en 
opgaven vinden wij wel zeer ambitieus voor de huidige onzekere tijd. De 
uitwerking van de voorliggende Contourennota in een richtinggevende 
Omgevingsvisie zullen we dan ook met interesse maar ook kritisch volgen. 

 

Voorzitter, we hebben begrepen in de nasleep van de Beeldvormende 
Commissievergadering dat meerdere fracties het ook een goed idee vinden om 
de bijlagen van het huidige raadsvoorstel los te koppelen. GB90 heeft daartoe 
inmiddels een amendement ingediend.  

 

Voorzitter, de fractie van het CDA stelt voor om in dit amendement op te 
nemen dat desbetreffende bijlagen met een eigen raadsvoorstel aan de raad 
worden voorgelegd en wel voorafgaand aan de behandeling van de 
Omgevingsvisie. 

Wij horen graag van onze collegae commissieleden of zij dat ook een goed idee 
vinden. 

 

Voorzitter, als het raadsvoorstel als zodanig wordt geamendeerd, dus inclusief 
ons voorstel, dan zal de fractie van het CDA hiermee kunnen instemmen. 

 

Tot zover in eerste termijn. 
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